
KRAJEVNA SKUPNOST ČRNUČE - NADGORICA

Zbrati se večkrat
Na zboru občanov so se pogovorili o najbolj
perečih problemih - Komunala v ospredju

Dnevm red zbora občanov ni bil
obsežen, pa je razprava kljub temu
trajala dobrt dve un m pol. Najprej
so obfiam potrdili delegate za
skupfifiino krajevne skupnosti, v
katero so svo/e delegate kandidira-
le vse družbenopolitifine organiza-
cije. organizaci|e združenega dela
indruštva Pomembno je tudi to, da
so vanjo vključeni vsi vodJB delega-
o j samoupravnih mteresnih skup-
nosti Za predsednico skupšfiine
krajevno skupnosli je bila izvoljena
Marija Ritonja

Po poročitu predsednika sveta
krajevne skupnosti se je razvila zi-
vahna razprava. ki je pokazala, da
je v krajevm skupnosti vrsta nere-
šemh problemov, ki se jih krajani
dobfo zavedajo m |ih žehjo odpra-
viti Žal pa se teh zborov. kjer se
neposredno razkrivajo problemi.
udelezi vse premalo krajanov To-
krat jih je bilo 110. kar je komaj
nekaj več kol dober procent vseh
krajanov.

Večma problemov je komunal-

nega značaja. Predvsem so se to-
krat oglasili krajani, ki zidajo ali
imajo ie dograjene stanovanjske
hiše v Gmajni, pa nimajo niti elek-
tične napeljave nili vode TQ po-
staja i e nevzdržno, saj je nehigien-
sko in nezdravo.

Na Ornučah gradjjo novo tn-
dustrijsko cono. Za to je potrebno
dovažati vehko razlifinega materia-
)a. Ta prevoz opravljajo s težkimi
kamioni, za katere pa ni primernih
cest zato uničuiejo še tisiih nakaj
dokaj dobrih makadamskih cest,
vzdigujejo prah in podobno. Kraja-
ni so menili, da se je treba čimprej
pogovoriti z Jnvestitorji objektov v
industfjjski coni, ki morajo urediti
dovoze do gradbišč.

Pomanjkanje družbenih pro-
storov je prav tako eden od pro-
blemov krajevne skupnostt Črnu-
če-Nadgorica Želijo spet uposab-
Ijati zadružm dom, ki je bil zgrajen
s prostovoljnim delom krajanov, saj
bi v njem pridobili prepotrebne
prostore za delo družbenopolitič-
nih organizactj indruštevv krajevni
skupnosti. To bi pnspevalo tudi k
aktivnejšemu družbenopolitič-
nemu delu vseh krajanov.

Seveda je bilo na zboru obfianov
sproženih še več problemov, saj je
krajevna skupnost zelo velika in se
neprestano širi. Treba bo začeti ra-
zmišljali o delitv.i na več krajevnih
skupnosli, ker bo le tako mogoče
zagotoviti neposredno sodelovanje
vseh krajanov pri krajevm samou-
pravi. STANKA HITONJA


